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 採訪邀請 (突發更新)  
 
 

香港民研今天下午發放特首及特區政府民望數字， 

重新啟動「我們香港人」計劃及繼續「民意點評」 
 

香港民意研究所之香港民意研究計劃 (香港民研) 將於今天 (5 月 26 日)下午舉行

發布會，發放特首及特區政府民望的最新調查結果，以及「疫後復常指數」的最

新數字，而今天 (5 月 26 日)「疫後復工指數」和「疫後復聚指數」分別為 50.1
及 59.3，詳情請瀏覽網址 https://www.pori.hk/penri。 
 
近日香港政情突變，香港民研決定重整「我們香港人」計劃，根據市民近日最關

心的社會時事議題設定了六條題目，並透過社交平台邀請市民投票，再把獲得最

高票數的兩條有關《國家安全法》的題目納入昨天開始的「香港民研意見群組」

突發調查，有關結果將於本星期五公布，而「我們香港人」計劃名譽總監梁啟智

今天會公布更多計劃詳情。此外，香港民研上星期開展「民意點評」後，今天再

次在發布會加入突發點評，由香港民研主席及行政總裁鍾庭耀評論「香港深層次

矛盾」，以回應國務院副總理韓正的相關分析。今天發布會的安排如下： 
 

日期： 2020 年 5 月 26 日 (星期二) 
時間： 下午 2 時 30 分 
地點： 灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓 
主持： 香港民意研究所副行政總裁 鍾劍華 
講者： 「我們香港人」計劃名譽總監 梁啟智 
 香港民意研究所數據科學經理 戴捷輝 
 香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀 
 

香港民研會繼續安排視像採訪，透過 Skype Meet Now 接受記者網上提問，歡迎記

者透過此連結 https://tinyurl.com/hkpoppc20may26 參與。如有查詢，請致電 6641 
2363 或電郵至 enquiry@pori.hk 聯絡呂小姐。 
 
 
 
2020 年 5 月 26 日 
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 Press Invitation (Breaking revision)  
 
 

HKPOP will release this afternoon the popularity figures of CE and the government,  
re-launch the “We Hongkongers”, and continues to host an “Opinion Critique” 

 
 

The Hong Kong Public Opinion Program (HKPOP) under the Hong Kong Public Opinion 
Research Institute (HKPORI) will hold a press conference this afternoon (May 26) to release 
the latest survey on the popularity of the Chief Executive and the government, along with the 
latest “Post-Epidemic Normality Resumption Indexes (PENRIs)” figures. Today’s (May 26) 
Post-Epidemic Work Resumption Index (PEWRI) and Post-Epidemic Gathering Resumption 
Index (PEGRI) stand at 50.1 and 59.3. Please visit our website at https://www.pori.hk/penri 
for details. 
 
In light of current political turbulence, HKPOP has decided to re-launch the “We 
Hongkongers” Initiative. Based on the recent “talk of the town”, we have drafted 6 opinion 
questions and invited people to vote via our social media platform to screen out 2 winning 
questions on the legislation of “National Security Law” for our “PopPanel survey” which 
started yesterday. Results will be announced this Friday. At today’s press conference, 
Honorary Director of the “We Hongkongers” Kai-Chi Leung will provide more details. 
Moreover, after launching the “Opinion Critique” last week, HKPOP will again run an ad hoc 
critique today on “Deep Contradictions in Hong Kong” by the President and CEO of HKPORI 
Robert Chung on the recent analysis of Han Zheng, the Vice Premier of the State Council, on 
this issue. Arrangements of today’s press conference are as follows:    

 
Date:  May 26, 2020 (Tuesday) 
Time:  2:30pm  
Venue:  3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai 
Convener: Kim-Wah Chung  Deputy CEO, HKPORI 
Speakers: Kai-Chi Leung   Honorary Director, “We Hongkongers” Initiative 

Edward Tai    Data Science Manager, HKPORI 
Robert Chung   President and CEO, HKPORI 
 

HKPOP will continue to take questions from the press through online conferencing using 
“Skype Meet Now”. Reporters are welcome to join at https://tinyurl.com/hkpoppc20may26. 
For enquiries, please contact Miss Lui at 6641 2363 or by email enquiry@pori.hk. 
 

May 26, 2020 


